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 پایان موقت مجادله پرسپولیس با سازمان لیگ

یک سهمیه خارجی سوخته برگشت
 ماجرای ســـهمیه بازیکـــن خارجی پرســـپولیس تبدیل به محل مجادله شـــد. ابتدا گفتند پرســـپولیس با داشـــتن 
چهار مهره خارجی دیگر نمی تواند بازیکن خارجی دیگری جذب کند اما ســـاعاتی بعد یکی از ســـهمیه های ســـوخته 
برگشـــت. در حال حاضر گولســـیانی، اورونوف، ایوب العملود و الکســـیس گندوز چهار بازیکن خارجی پرسپولیس 
هســـتند و اگر سهمیه وحدت هنانوف و نبیل باهویی سوخته باشـــد این باشگاه حتی نمی تواند مدافع چپ خارجی 

خ ها قصد دارند هـــم مدافع چپ هم مهاجـــم خارجی جدید بـــه خدمت بگیرند. هم جـــذب کند در حالی که ســـر

ناصر قراگزلو
خبرنگار

محمدرضـــا رحیم پور/  در حالی که در رســـانه ها از توافق پرســـپولیس بر 
ســـر عقد قراردادی ۴00 هزار دلاری با گندوز + 20 هزار دلار مبلغ رضایتنامه 
خبر می دادند، در ســـایت معتبر ترانســـفرمارکت رقم قرارداد این بازیکن 
500 هـــزار یـــورو و رقم رضایتنامـــه او 185 هزار یورو ذکر شـــده  و این یعنی 
کـــه مجموعاً سرخ پوشـــان برای ایـــن دروازه 685 هزار یـــورو معادل 750 

هزار دلار هزینه کرده اند اســـت.
 نکتـــه جالب اینکه بـــا این مبلـــغ رضایتنامـــه ای که پرســـپولیس به تیم 
الجزایـــری پرداخت کـــرد، مصطفی زَغبه 33 ســـاله، دروازه بـــان دوم تیم 
ملی الجزایر و باشـــگاه ضمک عربستان در فصل گذشـــته، به کشور خود 

بر می گـــردد تا جانشـــین گندوز در بلوزداد شـــود.
  الکســـیس گندوز که ســـابقه بازی برای تیم دوم ســـنت اتین فرانســـه را 
نیـــز در کارنامه دارد، با قراردادی 2 ســـاله به پرســـپولیس پیوســـته و حالا 
ســـؤال اصلی اینجاســـت آیا با چنین مبلغی، پرســـپولیس نمی توانســـت 

یـــک دروازه بان آزاد و با ســـابقه تر از گنـــدوز گمنام بـــه خدمت بگیرد.
 سؤال اساســـی دیگر اینکه چرا باشگاه پرســـپولیس در حال حاضر اصرار 
بـــه جذب بازیکنانی دارد که باید برای آزادســـازی آنها بند فســـخ پرداخت 

کند و با بودجه بالاتر ســـراغ بازیکنان آزاد بـــا کیفیت تر نمی رود؟
ایـــن دروازه بـــان فصـــل گذشـــته قـــرارداد 250 هـــزار یورویی با باشـــگاه 

بلوزداد داشـــته، دو فصل پیـــش قـــرارداد 300 هزار یورویی بـــا الاتحاد 
الجزایر داشـــته و در طول حضورش در فوتبال فرانسه بالاترین مبلغ 
قـــراردادی کـــه دریافت کرده، 150 هزار یورو بوده اســـت اما باشـــگاه 
پرســـپولیس برای او دستمزد 500 هزار یورویی پرداخت خواهد کرد.

به علاوه اینکه پرســـپولیس بـــرای اولین بار حاضر شـــده بیش 100 
هـــزار یورو برای یک بازیکـــن رضایتنامه پرداخت کنـــد تا بزرگ ترین 

انتقال کل دوران حرفـــه ای گندوز را رقم بزند. 
سایت ترانســـفرمارکت در بخش کلی خود یک ارزش گذاری کلی از بازیکن 
ارائـــه می دهـــد که ایـــن ارزش گذاری ها صرفـــاً مبلغ قرارداد آنها نیســـت و 

در بخـــش توضیحات مبالغ دقیق قرارداد بازیکنان ثبت شـــده اســـت.

ایلیا بهزاد اول / روز یکشنبه مراسم برترین های فصل گذشته فوتبال ایران 
به  برگزار شد. مراسمی که شکل برگزاری آن در یک روز متفاوت نسبت 

قرعه کشی لیگ و در سالنی پر از صندلی های خالی، آن هم در روزهایی 
که ورزشگاه های کشور آمادگی لازم برای برگزاری مسابقات لیگ را ندارند 

زیر سؤال رفته است. با این حال سرخپوشان پایتخت در این مراسم، 
به دو جایزه بزرگ و اصلی رسیدند. اوسمار لوس ویرا که این روزها 
هدایت تیم بوریرام در لیگ تایلند را برعهده دارد، به عنوان بهترین 
سرمربی فصل گذشته لیگ انتخاب شد و باشگاه پرسپولیس نیز 

عنوان بهترین تیم لیگ برتر را کسب کرد.
 انتخاب اوسمار به عنوان برترین سرمربی با توجه به حضور او در نیمی از 
بازی ها، با برخی انتقادات همراه بود اما عملکرد این سرمربی برزیلی در 
اوسمار که  تغییر داد.  را  نیم فصل دوم، سرنوشت قهرمانی لیگ گذشته 
از ابتدای نیم فصل دوم با استعفای یحیی گل محمدی به عنوان سرمربی 
پرسپولیس انتخاب شد، زمانی هدایت تیم را برعهده گرفت که کمتر کسی به 
قهرمانی دوباره پرسپولیس امید داشت اما فوتبال تهاجمی این تیم و بازی های 
باکیفیت، در نهایت پرسپولیس را به قهرمانی در لیگ رساند. منصفانه است 

اگر بگوییم حتی اگر اوسمار بهترین سرمربی فصل گذشته لیگ نیست، 
حداقل تأثیرگذارترین آنها بوده است.

 پیمان حدادی عضو هیأت مدیره پرسپولیس که در این مراسم حضور 
داشت، اعلام کرد که به جای رامین رضاییان، یک بازیکن از بین اورونوف 
یا گولسیانی می توانست به عنوان بهترین بازیکن فصل انتخاب شود اما 

نکته مهم در این خصوص، تفاوت کیفیت بازیکنان پرسپولیس در نیم فصل 
اول و دوم فصل گذشته است. شاید هیچ بازیکن پرسپولیس، در طول فصل 
ثبات و درخشش لازم برای کسب این جایزه را نداشت و این موضوع، خود 
ارزش کار اوسمار در نیم فصل دوم برای رساندن پرسپولیس به قهرمانی را 
نشان می دهد. مربی ای که خیلی زود فوتبال ایران را ترک کرد و جای خود را 
به گاریدو داد اما با رفتار حرفه ای و خاطرات خوش خود، به عنوان یک فرد 

مؤثر در خاطر هواداران پرسپولیس می ماند.

رقم واقعی قرارداد گندوز لو رفت

750هزار دلار برای دروازه بان الجزایری
اوسمار برترین مربی، پرسپولیس بهترین تیم

پاداش یک نیم فصل رویایی

محمد قراگزلو
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دبیر سازمان لیگ: 
مشکل یک سهمیه پرسپولیس حل شد

فقط ســـاعاتی بعـــد از اعتراض پرســـپولیس به ســـوختن ســـهمیه ها 
محمدرضا کشـــوری فرد دبیر ســـازمان لیگ از بازگشـــت یک ســـهمیه 

سوخته پرســـپولیس خبر داد.
محمدرضـــا کشـــوری فرد درمـــورد اعتـــراض باشـــگاه پرســـپولیس به 
ابطال 2 ســـهمیه جـــذب بازیکنان خارجـــی این تیم، گفت: مشـــکل 
پرســـپولیس در مورد وحـــدت هنانوف حل شـــده و می توانند به جای 
او بازیکـــن جدید جذب کنند. در مـــورد نبیل باهویی نیز منتظر اعلام 
نظـــر کمیتـــه وضعیت هســـتیم زیـــرا در ایـــن کمیته در حال بررســـی 

مدارک پزشـــکی او است.
وی درخصوص اینکه باشـــگاه پرسپولیس اعتقاد دارد 
بـــا توجه بـــه قـــرارداد 3 ســـاله هنانوف، ایـــن قانون 
نباید عطف به ماسبق شـــود، توضیح داد: این حرف 

درســـت اســـت و به همین دلیل سهمیه شان 
به خاطر اســـتفاده از هنانوف نمی ســـوزد 

امـــا بایـــد وضعیـــت نبیـــل باهویـــی در 
کمیته وضعیت بررســـی شـــود.

دبیر ســـازمان لیگ درمورد اعتراض 
پرسپولیس به شـــرایط 3 بازیکن 

ن  ا ر د و ( ل ســـتقلا ا رجـــی  خا
کیوسفسکی، منتظر محمد 
و کوین یامـــگا( توضیح داد: 
کارگـــروه نقـــل و انتقـــالات 

باید قرارداد بازیکنان را بررســـی 
کنـــد و زمانش هم الان نیســـت. 

باشـــگاه اســـتقلال هنوز قراردادهای خود 
را به ســـازمان لیگ نیاورده تا آن را بررســـی 
کنیم. وقتـــی چنین کاری نکـــرده، چگونه 

می توانیم درمورد اعتراض به این 3 بازیکن 
نظر بدهیم؟ البته این باشگاه برای تسویه با 

بازیکنان خارجی خود نباید از ســـقف بودجه 
کند. عبور 

گفتنـــی اســـت باشـــگاه پرســـپولیس هـــم در 
خبـــری بـــا عنـــوان »حل مشـــکل یک ســـهمیه 

خارجـــی پرســـپولیس و پرونـــده یـــک بازیکن در 
کمیته وضعیت« مصاحبه کشـــوری فرد را بازنشـــر 

. د کر

لیگ قهرمانان و اهمیت حضور خارجی های باکیفیت

پرسپولیس دنبال سهمیه ششم

مجادلـــه پرســـپولیس با ســـازمان لیگ تنها چند ســـاعت طول 
کشـــید. یکشـــنبه شـــب باشـــگاه پرســـپولیس توپ را در زمین 
ســـازمان لیـــگ انداخـــت، ســـازمان لیگ صبـــح جـــواب داد، 
پرســـپولیس خیلی ســـریع موضع گرفت و البتـــه واکنش دبیر 
ســـازمان لیگ هم جالب بود. برآیند این مجادله چند ســـاعته 
عقب نشـــینی ســـازمان لیگ بـــود و یک ســـهمیه پرســـپولیس 
برگشـــت. ایـــن یعنی که پرســـپولیس عـــلاوه بر چهـــار بازیکن 
خارجـــی فعلـــی اش می تواند یـــک بازیکـــن خارجـــی دیگر هم 

جـــذب کند.
امـــا ماجرا بـــه همین جـــا ختم نمی شـــود چرا که پرســـپولیس 
می خواهد شـــش بازیکن خارجی داشـــته باشـــد. در عین حال 
دبیـــر ســـازمان لیگ هـــم گفته مـــورد ســـوخته دیگر ســـهمیه 

پرســـپولیس هم در حال بررســـی اســـت.
نمی دانم اعتراض ده بندی باشـــگاه پرســـپولیس و بازتاب آن در 
رســـانه ها بود یا حضور رضـــا درویش در ســـازمان لیگ و تعامل 

با کشـــوری فرد اما هـــر چیزی بـــود در نهایت پرســـپولیس فعلاً 
از ایـــن مجادله ســـربلند بیرون آمـــده و می تواند پـــروژه جذب 

مدافـــع چپ خارجـــی را پیش ببرد.
با جـــذب یک مدافـــع چـــپ خارجی دیگـــر جـــای عبدالکریم 
حســـن ظاهراً اســـکواد پرســـپولیس کامل خواهد شـــد اما این 
شـــاید تنها بـــرای رقابت در ســـطح لیـــگ برتر کافی باشـــد کما 
اینکـــه تعـــداد خارجی هـــای جدیـــد برخـــی مدعیـــان دیگـــر از 

پرســـپولیس بیشـــتر است.
موضوع وقتی حســـاس تر می شـــود کـــه یادمان می آید امســـال 
پرســـپولیس در لیگ نخبگان آســـیا شـــرکت خواهد کرد. لیگی 
که هر تیـــم می تواند به هـــر اندازه که دلـــش می خواهد بازیکن 
خارجی در ترکیب داشـــته باشـــد. این قانون البته راه موفقیت 
تیم های متمول عربســـتانی را باز و ســـاده تر می کنـــد و رقابت با 
آنها را بسیار دشـــوارتر پس لازم است پرســـپولیس هم تا جایی 
کـــه می تواند به ابزار بیشـــتر برای بالا بردن شـــانس موفقیتش 

دسترسی داشته باشد.
در نگاه اول شـــاید جذب یک مهاجم یا وینگـــر خارجی دیگر در 
شـــرایطی که کلی بازیکن خوب و نامدار در فهرست پرسپولیس 
حضور دارند زیاده روی و اســـراف به نظر برسد اما برای موفقیت 

در لیـــگ قهرمانان آســـیا جذب بازیکنان خارجـــی باکیفیت که 
تفاوت هـــا را ایجاد کنند لازم و ضروری به نظر می رســـد. کاری به 
النصر و الهلال و ســـتاره های بین المللی گرانقیمتشان نداریم. 
فقـــط کافی اســـت بـــه ماجرای بـــازی برگشـــت الدحیل ســـال 
گذشـــته اشـــاره کنیم که مایکل اولونگا مهاجـــم کنیایی حریف 
به زمین آمد و پرســـپولیس را از یک قدمـــی صعود به دره حذف 
هل داد. در آن مســـابقه پرســـپولیس گولسیانی را به عنوان یک 
بازیکن خارجی باارزش در اختیار داشـــت که پنالتی مهمی را به 
بیـــرون زد در حالی که شـــاید اگر یک بازیکن در ســـطح اولونگا 
در اختیار داشـــت با گل کردن همان پنالتـــی حداقل از مرحله 
گروهـــی و در حضور همیـــن تیم پرســـتاره الدحیل بـــه مرحله 

بعد صعـــود می کرد.
 بـــا ایـــن حســـاب و در نظـــر گرفتـــن اهمیـــت برخـــورداری از 
ســـتاره های بین المللی، باشگاه پرســـپولیس با جدیت موضوع 
کســـب ســـهمیه ششـــم خارجـــی را پیگیـــری می کنـــد. بعـــد از 
حقانیت پرســـپولیس در مـــورد ماجرای وحـــدت هانوف، حالا 
باشـــگاه در بیانیه ده بندی اش به شـــرایط خاص نبیل باهویی 
و اینکـــه چـــرا کم بازی کرده اشـــاره کـــرده که باید دیـــد این ادله 

چقـــدر از نظر ســـازمان لیـــگ متقن و منطقی اســـت.

 خبری از سورپرایز نیست، عالیشاه 
دو هفته کار دارد

التهاب کشاله اورونوف، نگرانی گاریدو

پرسپولیس شـــرایط خاصی برای بازی حساس ابتدای 
فصل مقابـــل ذوب آهن در اراک دارد. شـــرایط نشـــان 
می دهد حضور اورونوف ســـتاره ازبکستانی مقابل تیم 
اصفهانـــی با امـــا و اگرهایی مواجه اســـت ضمن اینکه 
کاپیتان ســـرخ ها هم فعلاً دور از میـــدان خواهد بود.

عالیشاهدوهفتهدیگرزمانمیخواهد
مصدومیـــت امیـــد عالیشـــاه خبـــر بـــدی بـــرای گاریدو 
بـــود. بازیکنی که فصـــل قبل نقـــش بســـیار پررنگی در 
موفقیت هـــای پرســـپولیس ایفا کـــرد اما حـــالا به دلیل 
شکســـتگی انگشـــت پا کـــه دو هفته از زمان آن ســـپری 
شـــده بـــه دو هفته دیگـــر زمان نیـــاز دارد چـــرا که طول 
درمان جـــوش خوردن شکســـتگی معمولاً ســـه تا چهار 
هفته اســـت. البته کاپیتـــان در دو هفته اخیـــر و اردوی 
ترکیـــه آنقدر خوب و با روحیه کار کرده و ســـعی داشـــته 
خودش را آمـــاده نگه دارد که اگر زودتـــر از این زمان هم 

برگشـــت نبایـــد تعجب کرد.

صادقیوعیسیبدونمشکل
قبـــل از اردوی ترکیـــه نگرانی هایی در خصوص شـــرایط 
جســـمانی و آمادگـــی بازیکنانی مانند ســـعید صادقی که 
عمل جراحی را پشـــت ســـر گذاشـــته بود وجود داشت 
امـــا ایـــن بازیکن بـــا ســـپری کـــردن آن دوران در اردوی 
ترکیه بسیار خوب و سرحال نشـــان داد مضاف بر اینکه 
عیســـی هم به آمادگی کامل رســـیده تا خیـــال گاریدو با 
حضور علیپور بســـیار آماده و همچنین عیســـی در خط 

حمله اش راحت باشـــد.

وحیدمدافعچپقطعیگاریدو
در شـــرایطی که ایوب العملود بازیکن مراکشی در دفاع 
راســـت گزینه اول مرد اســـپانیایی اســـت در دفاع چپ 
هم بـــه نظر می رســـد وحیـــد امیـــری توانســـته رضایت 
کامل ســـرمربی تیمـــش را جلب کند تا در شـــرایطی که 
حضـــور بازیکن خارجـــی در این پســـت و تا ایـــن لحظه 
منتفی شـــده در دفاع چـــپ گزینه اصلی گاریدو باشـــد.

فرجیدرکنارپورعلیگنجی
فرشـــاد فرجـــی در کنارکنعانـــی زادگان گزینه های اصلی 
دفاع میانی پرســـپولیس مقابل تیـــم ذوب آهن خواهند 
بـــود چـــون پورعلی گنجـــی بـــا وجود شـــرایط خـــوب و 
آمادگـــی کافـــی هنـــوز بـــرای بـــازی در ترکیـــب اصلـــی، 
گاریـــدو را با تردیدهایی مواجه ســـاخته. گولســـیانی هم 
بعـــد از بـــازی در جـــام ملت ها کمی خســـته بـــه اردوی 
پرســـپولیس پیوســـته و گاریدو قصد دارد مانند بیشـــتر 
بازی هـــای تدارکاتـــی در بـــازی ابتدایـــی فصـــل از زوج 
فرجی - کنعانی زادگان اســـتفاده کند چون معتقد است 
ایـــن دو نفر نســـبت به دو مدافـــع دیگر فعـــلاً آماده ترند 
و بـــازی ســـنگین ابتدای فصـــل برای آنهـــا و مصدومیت 

احتمالی شـــان ضریب ریســـک کمتـــری دارد.

درددرکشالهستارهازبک
در شـــرایطی که ســـتاره ازبک پرســـپولیس خیلی دیر به 
تمرینـــات تیمـــش ملحق شـــد و ایـــن خبر مخابره شـــد 
کـــه او بدون مشـــکل تمرین می کند امـــا حقیقت ماجرا 
اینکه اورونوف مصدوم اســـت. اورونوف تا روز یکشـــنبه 
در تمرینات پرســـپولیس فقـــط نرم دوی کـــرده چرا که 
از ناحیـــه کشـــاله ران درد داشـــت؛ نکتـــه ای کـــه گاریدو 
را نگران ســـاخته اســـت. البته کشـــاله اوســـتون پارگی 
نـــدارد اما التهاب دارد. مســـأله ای که گاریـــدو را به خاطر 
پاایـــن آمدن درصد احتمـــال اســـتفاده از او نگران کرده 
چه بســـا که شـــرایط کشـــاله و ویژگی این درد به گونه ای 
اســـت که نمی توان در خصوص آن خیلی ریســـک کرد.

جوانهایجدیدخوبنداما...
چندیـــن بازیکن جـــوان از تیم های ملـــی جوانان و چند 
تیـــم دیگـــر کـــه تجربه بـــازی در دفـــاع چپ و راســـت و 
هافبـــک دفاعی را دارنـــد از مدت ها قبـــل در تمرینات و 
بازی های تدارکاتی پرســـپولیس حضور داشـــته و بســـیار 
آماده نشـــان دادند اما برخـــلاف بعضـــی از خبرها بعید 
به نظر می رســـد برخی از ایـــن بازیکنان جـــوان حداقل 
در بازی هـــای اول و قرعـــه ســـخت هفته هـــای ابتدایی 
خصوصـــاً پنج هفته اول به میـــدان بروند و ظاهراً خبری 

از ســـورپرایز نیست.

امیدهای پرسپولیس در حوالی صدر
تیم فوتبال امید پرســـپولیس با کســـب سومین پیروزی 
در پنجمیـــن هفتـــه رقابت ها بـــه صدر جـــدول نزدیک 
شـــد. سرخپوشـــان امید در پنجمین هفتـــه رقابت های 
لیـــگ برتر امیدهـــای تهـــران مقابـــل پـــاس قوامین به 
میـــدان رفتنـــد و در روزی که موفق به ثبت کلین شـــیت 
شـــدند، با سه گل به پیروزی رســـیدند. سه گل شاگردان 
عباس آقایی را پوریـــا رضا زاده، امیرحســـین علیجانی و 
شایان رشـــکن به ثمر رســـاندند و رضازاده به این ترتیب 
ســـه گله شـــد تا به اتفـــاق نفراتی دیگر در صـــدر جدول 
گلزنـــان قـــرار بگیرد. و امـــا تیم امید پرســـپولیس هم با 
این پیروزی یازده امتیازی شـــد و بـــا یک اختلاف تفاضل 
گل نسبت به ســـایپا در جایگاه دوم قرار گرفت. در حال 

حاضر ۴ تیم در بـــالای جدول یازده امتیازی هســـتند.

باشگاه پرسپولیس: منتظر اعلام نظر سازمان لیگ هستیم

معاون حقوقی پرسپولیس: جواب اعتراض مان را نگرفته ایم

در آخرین ساعات روز یکشـــنبه باشگاه پرسپولیس 
در بیانیـــه ای اعـــلام کرد: بـــا توجه به مســـتندات و 
اســـتدلال های قانونـــی، خود را محق به اســـتفاده از 
هر 6 ســـهمیه بازیکن خارجی می داند. با وجود این 
بدیهی اســـت با توجـــه به نامه نگاری ســـازمان لیگ 
و کارگـــروه تخصصی ناظر بـــر قرارداد ها در راســـتای 
درخواســـت مســـتندات، اعلام نظر قطعی و رسمی 
باید از ســـوی ایشـــان صورت بگیرد.در این ارتباط با 
توجه به اینکه فقط ۴ روز به شـــروع مسابقات فصل 
باقـــی اســـت، بعضاً ابـــراز تردیـــد می کننـــد؛ چگونه 
ممکن اســـت باشـــگاه در این ارتباط پاســـخ رسمی 
دریافـــت نکـــرده باشـــد ولـــی ســـازمان لیـــگ تأیید 
خواهـــد کرد مـــا در باشـــگاه پرســـپولیس همچنان 

منتظـــر اعلام نظر نهایی هســـتیم.
در ارتبـــاط بـــا ایـــن موضـــوع، طبیعـــی اســـت کـــه 
سیاستگذاری باشـــگاه برای تکمیل نقل و انتقالات 

بـــا توجـــه بـــه نتایـــج نشســـت اخیـــر مدیرعامل و 
ســـرمربی که متأثر از عملکرد بسیار خوب بازیکنان 

بـــوده، در گـــرو این موضـــوع نیز خواهـــد بود.
همچنین متأســـفیم که در این ارتباط بعد از اعمال 
فشـــارهایی که از ســـوی بعضی باشـــگاه ها در قالب 
نامه نـــگاری، بیانیـــه و جهت دهـــی بـــه جریان های 
هـــواداری در فضای مجازی تا در ورودی فدراســـیون 
صورت گرفت از امروز )یکشـــنبه( شاهد جوسازی ها 
و مقدمه چینی هـــای رســـانه  ای بوده ایـــم کـــه از آنها 
بوی تلاش برای ســـلب حقوق قانونی پرســـپولیس 
یا کســـب امتیـــازات ویـــژه و خـــاص به استشـــمام 

. سد می ر
هرچند زمان ارزشـــمندی از دســـت رفته است ولی 
با توجه به حرکت باشـــگاه پرســـپولیس در مســـیر 
قانـــون همچنـــان منتظـــر اعـــلام رســـمی کارگروه 

» . هستیم

 پـــس از انتشـــار بیانیـــه ســـازمان لیگ، 
هومن هدایتـــی معاون حقوقی باشـــگاه 
پرســـپولیس گفـــت: ســـازمان لیـــگ در 
تعـــداد ســـهمیه های خارجـــی  تیرمـــاه 
باشـــگاه های لیـــگ برتـــر را اعـــلام کـــرد 
که مـــورد اعتـــراض چندیـــن باشـــگاه از 
جمله باشـــگاه پرســـپولیس قـــرار گرفت 
و مســـتندات کافـــی بـــرای اعتـــراض بـــه 
فدراســـیون فوتبـــال ارســـال و موضـــوع 
جهت اتخـــاذ تصمیم به کمیتـــه محترم 
تدویـــن ارجاع شـــد، اما تاکنون پاســـخ و  
نتایـــج آن اعلام نشـــده اســـت و اعلامیه 

جدیـــد باشـــگاه مبتنـــی بر عـــدم وصول 
پاســـخ از کمیته تدوین مقررات اســـت.
وی ادامـــه داد: همان طـــور که قبـــلاً نیز 
اشاره شد، چند موضوع در قانون جدید 
قابل اتکا نیســـت. از جمله اینکه قرارداد 
وحـــدت هنانـــوف بـــا پرســـپولیس چند 
ســـال قبل از تدوین و ابلاغ دستورالعمل 
ســـازمان لیـــگ منعقـــد شـــده و حتی به 
فرض محـــال اینکه وحـــدت هنانوف در 
60 درصـــد بازی ها بازی هم نکرده باشـــد 
مـــا بایـــد بدانیـــم که پرســـپولیس بـــا او 
قرارداد ســـه ســـاله داشته اســـت و چطور 

می توانســـت بعـــد از ابلاغ قانـــون جدید 
قرارداد ایـــن بازیکن را ملغـــی کند؟ البته 
باید ایـــن نکته را هم در نظـــر بگیریم که 
این بازیکـــن در بازی های مهـــم از جمله 
دربـــی و دیـــدار با ســـپاهان بیـــش از 80 
دقیقه برای پرســـپولیس بـــازی کرده و در 
قهرمانـــی باشـــگاه نیز مؤثر بوده اســـت. 
هنانـــوف بازیکن تیم ملی تاجیکســـتان 
اســـت و اصلاً بازیکن بی تأثیری نیســـت.
معـــاون حقوقـــی باشـــگاه پرســـپولیس 
گفـــت: دربـــاره نبیـــل باهویی هـــم باید 
60 درصـــد بازی هـــا  بگوییـــم کـــه او در 

بـــازی کـــرده اســـت. ضمـــن اینکـــه این 
بازیکـــن در دو هفتـــه ابتدایـــی هم دچار 
ســـرماخوردگی بـــود و بعـــد از آن هـــم در 
اکثـــر بازی ها و لیگ قهرمانان آســـیا بازی 

کرده اســـت.
ســـاعتی بعد از این صحبت ها و انتشـــار 
نامه اعتـــراض ده بندی پرســـپولیس در 
مـــورد دو بازیکـــن خارجـــی فصـــل قبـــل 
خود دبیر ســـازمان لیـــگ در مصاحبه ای 
اعـــلام کـــرد در مـــورد وحـــدت هنانوف 
حق با پرســـپولیس اســـت و بـــه عبارتی 
یک ســـهمیه این باشـــگاه برگشته است.

پرسپولیس6
سه شنبه  23 مرداد 1403  شماره 7624

سازمانلیگ:20تیرسهمیهپرسپولیسرااعلامکردیم
 در واکنش به بیانیه شـــبانگاهی پرســـپولیس ســـازمان لیـــگ دیروز در جواب این باشـــگاه اعلام کرد: »پیرو انتشـــار بیانیه باشـــگاه 

پرســـپولیس مبنی بر تعداد ســـهمیه بازیکنان خارجی این تیم در فصل 1۴0۴-1۴03 جهت روشـــنگری افکار عمومـــی و جامعه فوتبال اعلام 
می شـــود در تاریخ 20 تیرماه در نامه ای به شـــماره110/039096 پاســـخ مســـتند به دســـتورالعمل ناظر بـــر قراردادها در فصـــل 1۴03-1۴02 به 
مدیریت محترم باشـــگاه اعلام شـــده اســـت. ضمن اینکه بعـــد از این تاریخ نیز بـــا مصوبه جدید کارگـــروه ناظر بر قراردادها، یک ســـهمیه 

اضافـــی بازیکن خارجی به تمامی باشـــگاه های لیـــگ برتر اختصاص پیدا کرده اســـت.
ســـازمان لیـــگ بارها بر همراهـــی و تعامل مثبت و مؤثـــر با همه باشـــگاه های فوتبال و بویژه نمایندگان کشـــورمان در رقابت های آســـیایی 

تأکیـــد کرده اســـت و در چهارچوب قوانیـــن و آیین نامه هـــا از حقوق باشـــگاه ها حمایت می کند.«
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